Light Wave

National Aerosol Bottling Company

Member of Sayegh Group إحدى شركات مجموعة الصايغ



Company Profile



The National Aerosol Bottling Company, was established in 2020 and it's part of Sayegh Group. One of the National Aerosol Bottling Company's most prominent brands is Light Wave that offers a variety of high-quality products that meet all the requirements of domestic and foreign markets in terms of compressed gas products, therefore enabling consumers to make use of them in their daily routine. The products are multifunctional and can be used in homes, factories and many other places to cater to consumer needs.

تأسست الشركة الوطنية لتعبئة العبوات الهوائية في عام 2020 وهي جزء من مجموعة الصايغ. واحدة من أبرز علامات الشركة الوطنية لتعبئة العبوات الهوائية هي "لايت ويف"، التي تقدم مجموعة متنوعة من المنتجات عالية الجودة التي تلبي جميع متطلبات الأسواق المحلية والدولية فيما يتعلق بمنتجات الغاز المضغوط، مما يتيح للمستهلكين استخدامها في روتينهم اليومي. تتميز المنتجات بوظائف متعددة ويمكن استخدامها في المنازل والمصانع والعديد من الأماكن الأخرى لتلبية احتياجات المستهلكين.



Our Goal Liugy





To provide a readily-available diverse production list that covers all consumer needs, while meeting domestic and foreign market requirements for high-quality aerosol products.

توفير قائمـة إنتاج متنوعة ومتاحة بسهولة تغطي جميع احتياجات المستهلكين، مع تلبية متطلبات السوق المحلية والخارجية من منتجات الأيروسول عالية الجودة.

Our Mission Liuas



"National Aerosol Bottling Company (LightWave) is dedicated to advancing and producing high-quality products that bolster the Jordanian economy, reduce unemployment, and stimulate national economic activity. Our commitment lies in minimizing reliance on imported goods by meeting market demands with products that match the quality of imports, proudly contributing to our nation's prosperity."

تكرّس الشركة الوطنية لتعبئة العبوات الهوائية (لايت ويف) جهودها لتطوير وإنتاج منتجات عالية الجودة تدعم الاقتصاد الأردني، وتقلل من البطالة، وتنشط النشاط الاقتصادي الوطني. تلتزم شركتنا بتقليل الاعتماد على السلع المستوردة من خلال تلبية احتياجات السوق بمنتجات تتناسب مع جودة الواردات، مما يسهم بفخر في ازدهار وطننا.



Our Products Liilaiio



We always strive to offer multiple products that meet all consumer needs with the highest quality standards for various sectors and uses.

نسعى دائما لطرح منتجات متعددة تلبي جميع حاجات المستهلكين بهذا المجال و بأعلى معايير الجودة .



Household Products



Personal Care Products



Industrial & Automotive



Xpress Paints



Related Products

Services Liiloai



Private Labeling Service

In addition to the vast array of house brands we offer here at National Aerosol Bottling Company, we also provide a competitive private label service to meet our customers' diverse requirements. We have a dedicated research & development department staffed with highly trained chemists who possess the expertise to formulate products tailored to specific customer needs confirming to global aerosol standards.

Working closely with customers our team of professionals develop products from concept to market aligning them with your concepts and ideas. We offer the opportunity for you to put your own branding on our extensive range of over 50 high-quality established and trusted products, helping you to penetrate the market with new product concepts easily and quickly. While keeping within legal constraints, we are also adept at creating products that perfectly match those already in the market

Throughout our manufacturing process, we uphold an unwavering dedication to product integrity. From the initial stages of formulation, where meticulous attention is given to each ingredient, to the final packaging and shipment of the completed product, we adhere to a strict quality assurance before we release any items to our customers.







خدمة العلامة الخاصة

بالإضافة إلى مجموعة واسعة من العلامات التجارية الخاصة التي نقدمها هنا في شركة ناتشونال أيروسول، نقدم أيضًا خدمة تنافسية للعلامات الخاصة لتلبية احتياجات عملائنا المتنوعة. لدينا قسم بحث وتطوير مخصص staffed بكيميائيين مدربين تدريباً عالياً يمتلكون الخبرة اللازمة لصياغة منتجات مصممة وفقًا لاحتياجات العملاء المحددة، مع الالتزام بالمعايير العالمية للأيروسول.

يعمل فريقنا من المحترفين بالتعاون الوثيق مع العملاء لتطوير المنتجات من الفكرة إلى السوق، مما يتماشى مع مفاهيمكم وأفكاركم. نقدم الفرصة لكم لوضع علامتكم التجارية على مجموعة واسعة من أكثر من 50 منتجًا عالي الجودة وموثوق به، مما يساعدكم على اختراق السوق بأفكار منتجات جديدة بسهولة وسرعة. مع الالتزام بالقيود القانونية، نحن أيضًا بارعون في إنشاء منتجات تتطابق تمامًا مع تلك الموجودة بالفعل في السوق.

طوال عملية التصنيع، نلتزم بالتفاني الثابت في سلامة المنتج. من المراحل الأولية للصياغة، حيث يُعطى اهتمام دقيق لكل مكون، إلى التعبئة النهائية وشحن المنتج المكتمل، نتبع نظامًا صارمًا لضمان الجودة قبل إصدار أي عناصر لعملائنا.





Bottling Service

National Aerosol Bottling Factory offers a comprehensive bottling service specializing in the production and bottling of aerosol products. We provide a full-service solution, from product formulation to the final filling of aerosol cans. The bottling process is carried out in a highly controlled environment, ensuring strict adherence to safety and quality standards.

Our bottling services cater to a wide range of industries, including personal care, automotive, industrial, household cleaning, and cosmetics. We work with various container sizes, formulations, and nozzle types to meet the specific needs of each client.

خدمة التعيثة

تقدم شركة ناتشونال أيروسول خدمات تعبئة شاملة تتخصص في إنتاج وتعبئة منتجات الأيروسول. نحن نوفر حلًا متكاملًا، بدءًا من صياغة المنتجات وصولًا إلى التعبئة النهائية لعلب الأيروسول. تتم عملية التعبئة في بيئة محكمة التحكم، مما يضمن الالتزام الصارم بمعايير السلامة والجودة.

تستهدف خدماتنا في التعبئة مجموعة واسعة من الصناعات، بما في ذلك العناية الشخصية، السيارات، الصناعة، تنظيف المنزل، ومستحضرات التجميل. نحن نعمل مع أحجام حاويات مختلفة، وصياغات متنوعة، وأنواع فوهات متعددة لتلبية الاحتياجات المحددة لكل عميل.

Amman - Jordan Jussor Ashara, Amman 11592, Jordan

+962 6 479 4450 +962 6 474 5369

info@lightwave.jo www.lightwave.jo

